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P R O T O K Ó Ł      Nr  XLVII/05  
 

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi  

w dniu 24 lutego 2005 roku  

 
 
 
O B E C N I   :  
 
Stan radnych           -   21 

Obecnych                 -  16 
 
 
 
W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :  
 
Zastępca Przewodniczącego Sejmiku Województwa Śląskiego -  Małgorzata Ochęduszko-Ludwik, 
radni powiatowi, Zastępca Burmistrza, Skarbnik Miasta, Sekretarz Miasta, kierownicy wydziałów UM, 
dyrektorzy jednostek, mieszkańcy, przedstawiciele mediów.   
 
 
 
 
 

Dot. pkt. 1 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Otwieram XLVI Sesję Rady Miejskiej w Czeladzi, zwołaną na podstawie art.20 ust 1 ustawy o 

samorządzie gminnym. 
- Powitał wszystkich przybyłych. 
- Stwierdzam, Ŝe zgodnie listą obecności jest wystarczająca ilość radnych do podejmowania 

uchwał. 
 
 
 

Dot. pkt. 2 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są jakieś uwagi do proponowanego porządku obrad? 
- Wpłynął wniosek Komisji Finansowo budŜetowej o zdjęcie z porządku obrad pakt. 13. 
- /Odczytuje wniosek/ 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Występuje w dwóch osobach. Jako przewodniczący musiałem złoŜyć podpis pod 

przegłosowanym wnioskiem, jako radny uwaŜam, Ŝe powinno się prowadzić samą dyskusję, 
gdyŜ nie zagłębiamy się w przyczyny tych podwyŜek. Jest ona wysoka i nie uzasadniona. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy mam rozumieć, Ŝe wycofuje pan wniosek? MoŜemy podjąć uchwałę lub nie. 
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Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Mam wniosek, aby przeprowadzić tylko dyskusję. 
 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- Jako, Ŝe jestem wnioskodawcom, chciałem umotywować. W czasie posiedzeń Komisji 

Gospodarczej i Finansowej, przewodniczący Komisji Rewizyjnej, oświadczył, Ŝe prowadzone 
jest badanie wysokości cen wody. W związku z tym postanowiliśmy przełoŜyć to na następną 
komisję do czasu uzyskania pełnych informacji. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z państwa jest za przyjęciem wniosku Komisji Finansowo-BudŜetowej? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
13 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
3 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z państwa chciałby zabrać głos w tym temacie. 
 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Komisja Statutowo-Regulaminowa dwa tygodnie temu przekazała radcy poprawki do Statutu, 

przekazano je do burmistrza i do tej pory nie wróciły. Co się z tym dzieje? 
 
Krzysztof Grochalski  - Radca prawny  
 
- Sporządziłem opinie i przekazałem do burmistrza, na jakim to jest etapie w tym momencie nie 

wiem. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Burmistrz jest chory i jeszcze nie dokonał analizy.  
- Odrzucono uchwałę o sprzedaŜy domków fińskich i miała się tym zająć Komisja Statutowo-

Regulaminowa, a nadal nie ma opinii.  
 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Nie wiem o co panu chodzi. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Na poprzedniej sesji była taka uchwała, stwierdzili państwo, Ŝe są uchybienia prawne i ma się 

tym zając Komisja. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Zaszło pewne pomylenie pojęć. Było kilka redakcji tej uchwały, mam nadzieję, Ŝe będzie to 

tematem dyskusji Komisji Gospodarczej. 
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Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Czyli będzie to w najbliŜszym miesiącu. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- W marcu zamierzamy odbyć dwa posiedzenia i zając się tą sprawą. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Dostałem Statut z terminem obowiązywania 10 stycznia, czy ja mam się nim posługiwać? 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Statut przyjmuje Rada i nadzór, więc to pytanie proszę skierować do Przewodniczącego. 

Państwo Radni uznaliście, Ŝe nie do końca zgadzacie się z nadzorem i dlatego go 
poprawiacie. Statut juŜ obowiązuje, bez tych punktów i moŜna nad nim pracować. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- W poprzedniej kadencji to tzw. Biuro Rady, obecnie punkt w pokoju 69, dostawało Dziennik 

Urzędowy Województwa Śląskiego teraz nie dostaje, więc ja nie wiem czy był publikowany 
czy nie. 

 
Adam Jandała   - kierownik Wydziału Edukacji  
 
- Mamy dwie autopoprawki do pakt. 5 i 6. 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- Autopoprawka do pakt. 12 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Chciałam zapytać czy pan Burmistrz potwierdza te poprawki? 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Oczywiście robią to pracownicy w moim imieniu. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- W pakt. 1 będzie prezentacja, więc proszę o przesunięcie go na początek. 
- Jest jeszcze spraw Nagród Miasta czy członkowie zespołu zgadzają się, aby ponownie 

pracować w zespole. Rozumiem, Ŝe nie zmieniamy składu. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Jako, Ŝe nie ma Burmistrza uwaŜam, Ŝe powinniśmy zdjąć punkt odnośnie interpelacji 

radnych. Chciałem zadać pytania burmistrzowi. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Nie widzę podstaw do tego, gdyŜ obecny jest zastępca. Padł formalny wniosek, więc 

poddajemy go głosowaniu. Kto jest za wnioskiem radnego Świątka? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
1 radnych głosowało za 
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9 radnych głosowało przeciw 
6 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy całość porządku obrad. 
 
Krzysztof Grochalski  - Radca prawny  
 
- Zgodnie z nowym Regulaminem, nie głosuje się całości zmian w porządku obrad, a jedynie 

poszczególne zmiany. Przewodniczący ogłasza, Ŝe porządek został przyjęty. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Widzę, Ŝe radca posługuje się nowym Statutem, my go nie mamy. MoŜemy popełnić kilka 

błędów proceduralnych. Powinno się dostarczyć Statut radnym, bo ja pierwszy raz się 
dowiaduję, Ŝe jest on przyjęty. Nie chciałabym, aby pan radca wstawał i nas pouczał. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- W związku z tym proponuję przegłosowania porządku. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Nie rozumiem słowa pouczał. Radca, prawny jest tutaj, aby nam pomagał, a jeŜeli coś mówi 

moŜna to uznać za pewnik, takŜe nie wiem po co ma być to głosowanie. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Do tej pory radca nie zabierał głosu, a tera ma większą wiedze, bo zdąŜył się zapoznać ze 

Statutem 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy podtrzymuje pan swój wniosek głosowania niezgodnego ze Statutem. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Oczywiście, bo radni nie mają Statutu i nie mają tej wiedzy. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- PrzecieŜ to radni tworzyli Statut. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Statut został przyjęty i obowiązuje z wyłączeniem punktów zakwestionowanych przez nadzór. 
- Padł wniosek formalny, więc przystępujemy do głosowania, kto jest za wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
3 radnych głosowało za 
4 radnych głosowało przeciw 
7 radnych wstrzymało si ę od głosu 
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Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Rada przyj ęła nast ępujący porz ądek obrad  
 

 
1.  Otwarcie sesji. 
2.  Przyj ęcie porz ądku obrad. 
3.  Przyj ęcie protokołów z obrad Sesji Rady Miejskiej w dniac h 13 stycznia 2005r.( sesja 

XLIV), 13 stycznia 2005r. ( sesja XLV) 
4.  Informacja Burmistrza Miasta z działalno ści w okresie mi ędzysesyjnym. 
5.  Interpelacje i zapytania radnych. 
6.  Zapytania mieszka ńców. 
7.  Podj ęcie uchwały w sprawie:  
1. przyj ęcia „Programu Rewitalizacji Obszarów Miejskich Czel adzi”. 
8.  Sprawozdanie z działalno ści społeczno-kulturalnej za 2004 rok.  

1. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków  
2. Wprowadzenie 
3. Dyskusja 
4. Podjęcie uchwały w sprawie : Przyj ęcia do wiadomo ści informacji nt:  

„ Sprawozdanie z działalno ści społeczno-kulturalnej za 2004 rok.”  
9.  Podj ęcie uchwał w sprawie:  
1. ustalenia kierunków działania Burmistrza Miasta w sprawie przyst ąpienia do realizacji 

projektu Pt. „Przebudowa zbiorczego układu komunika cyjnego ł ączącego Czelad ź, 
Będzin i Wojkowice z DK Nr 94 na odcinku ul. 1-go Maj a, Szpitalna, Kombatantów w 
Czeladzi” w ramach Zintegrowanego Programu Operacyj nego Rozwoju Regionalnego. 

2. zmiany w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym Miasta  Czeladź na lata 2005 – 2011. 
3. tygodniowego obowi ązkowego wymiaru godzin zaj ęć nauczycieli realizuj ących w 

ramach stosunku pracy obowi ązki okre ślone dla stanowisk o ró Ŝnym tygodniowym 
wymiarze godzin. 

4. zmiany Uchwały Nr XLII/621/2004 Rady Miejskiej w  Czeladzi z dnia 30 grudnia 2004 r. w 
sprawie ustalenia regulaminu okre ślającego wysoko ść oraz szczegółowe warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków za wysług ę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za 
warunki pracy oraz niektóre inne składniki wynagrod zenia. 

5. zmiany Uchwały Nr XLII/622/2004 Rady Miejskiej w  Czeladzi z dnia 30 grudnia 2004 r. w 
sprawie podziału specjalnego funduszu nagród dla na uczycieli, zasad przyznawania 
nagród oraz trybu składania wniosków. 

6. sprzeda Ŝy działki nr 179/11 k. m. 4 przy ul. Szpitalnej w C zeladzi. 
7. sprzeda Ŝy działki nr 6 k. m. 44 przy ul. Brzechwy w Czeladz i. 
8. sprzeda Ŝy działki nr 94/10 k. m. 19 przy ul. Staszica w Cze ladzi. 
9. sprzeda Ŝy działki nr 94/19 k. m. 19 przy ul. Staszica w Cze ladzi. 
10. zwolnienia z obowi ązku zbycia w drodze przetargu działki nr 92/1 k. m.  21 przy ul. 

Kościelnej w Czeladzi. 
11. zmian w bud Ŝecie Miasta na 2005 rok. 
10.  Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapyta nia radnych.  
11.  Sprawy bie Ŝące Rady Miejskiej. 
12.  Zamkni ęcie obrad Sesji. 

 
 
 

Dot. pkt. 3 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do głosowania nad protokołami z obrad Rady Miejskiej. 
- Protokół z 13 stycznia 2005r. sesja nr XLIV. Kto jest za przyjęciem protokołu? 
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GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
9 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
6 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe protokół został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Protokół z 13 stycznia 2005r. sesja nr XLV. Kto jest za przyjęciem protokołu? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
10 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
6 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe protokół został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 

Dot. pkt. 4 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do informacji Burmistrza. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- /Udziela informacji Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym/ 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Proszę o wyjaśnienie czy zrezygnowaliśmy z wykonawstwa własnego utrzymania zieleni w 

mieście? 
- Jakie firmy wygrały przetargi? 
 
Robert Szczupider  - dyrektor ZIK  
 
- Nigdy nie robiliśmy wykonawstwa własnego w tej sprawie. 
- Jakie to firmy musiałbym sprawdzić, bo nie pamiętam tego. 
 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Punkt informacyjny dla bezrobotnych, dlaczego są tam  osoby pracujące nieodpłatnie? To są 

ilości godzin do odpracowania na cele społeczne. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Jest to forma kary wyznaczona przez sąd. 
 
Jerzy Rebeta   - Radny  
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- Jak wygląda odśnieŜanie na terenie Miasta? 
 
Robert Szczupider  - dyrektor ZIK  
 
- Myślę, Ŝe widać efekty. Miejscowo mogą być zastrzeŜenia, ale generalnie jest dobra sytuacja. 

Są miejsca niebezpieczne o duŜym nachyleniu i wtedy interweniujemy na bieŜąco. Przy 
duŜych opadach moŜe się zdarzyć, Ŝe nie wszystko jest odśnieŜone. 

 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Powinno się informować mieszkańców o obowiązku odsiewania terenu wokół własnej posesji. 

Czy StraŜ Miejska karze za to? 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Pierwszy raz robimy to sami, wcześniej robiły to firmy, musimy się uczyć na błędach. Firma, 

która to robiła do tej pory twierdzi, Ŝe radzimy sobie dobrze. Ulice zwłaszcza główne są w 
dobrym stanie, gorzej jest z chodnikami. Jest potrzeba dosprzętowienia. Proszę, aby kwestie 
odśnieŜania i inne problemy drogowe przekazywać natychmiastowo do ZIK. 

 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Mam informację, Ŝe rozstrzygnięto w ZIK postępowanie na usługi prawnicze. Jakie w związku 

z tym będą oszczędności. 
- Czy w związku z tym, Ŝe obsługom prawną zajmuje się zewnętrzna kancelaria nie wpłynie to 

na utrudnienie dostępu np. dla Komisji Rewizyjnej do dokumentów. Jaka to jest kancelaria? 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Fotoradar dochody za styczeń 19 tys., a wydatki 25 tys, dlaczego wydatki są większe niŜ 

dochody? 
- Widzę, Ŝe były sygnały, Ŝe staramy się o współprace partnerską z miastem w Niemczech? 
- Program Leonardo da Vinci, jak to się ma do współpracy z Auby. 
- Kto prowadził kontrolę w Seniorze, proszę o bliŜsze wyjaśnienie. Jest tam mowa o 5% 

wydatków, proszę to sprecyzować. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Dochody w ZIK w styczniu wyniosły 800 tys. zaś wydatki są o 400 tys. większe, skąd się to 

wzięło? Skąd w tej sytuacji pochodzą pieniądze na wydatki bieŜące? 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- Fotoradar – wydatki są takŜe z grudnia i dlatego jest taka kwota. To jest wykonanie kasowe i 

dlatego nie pokrywa się. 
- ZIK jest jeszcze fundusz obrotowy i dlatego wydatki mogą być większe niŜ dochody. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Kontrola Seniora – Mamy wydział Kontroli i z ustawy wynika, Ŝe mamy sprawdzić 5% 

wielkości finansów. Wyniki nie budziły Ŝadnych zastrzeŜeń, są jedynie drobne uchybienia. 
- Leonardo da Vinci – jest moŜliwość skorzystania z wymiany i staŜy, aby dowiedzieć się więcej 

o muzeum górnictwa. MoŜe to nam dać wiele doświadczeń i równocześnie pozyskać środki 
finansowe. 

- Współpraca z tym miastem, była tam delegacja naszej szkoły i zasugerowano, aby zawiązać 
kontakt i moŜliwe, Ŝe dojdzie do tego. Na razie jest wymiana pism w celu zawiązania 
współpracy. 

 
Robert Szczupider  - dyrektor ZIK  
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- Jeśli chodzi obsługę prawną do tej pory koszt brutto 1,8 tys. teraz koszt jest 1,5 tys. 
miesięcznie. Kancelaria z Mysłowic, ale nie pamiętam nazwy. 

- Obawy o dokumentacje są zbędne, bo całość znajduje się u nas i po to jest kancelaria, aby za 
naszym pośrednictwem umoŜliwiać dostęp. 

 
 

Dot. pkt. 5 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do interpelacji i zapytań radnych. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Nie dostałem odpowiedzi na moje pytania na poprzedniej sesji więc je powtarzam. 
- Wykonanie umowy sprzedaŜy kina. 
- Nieprawidłowości w prowadzeniu postępowań przetargowych w ZIK. 
- Sytuacja w Ambasadorze. 
- Dokumenty działek nr 15 i 16. 
- Mam teŜ nowe pytania. 
- Co się dzieje z wykonaniem umowy sprzedaŜy gruntów dla CEHAMOG? Zobowiązali się do 

zbudowania centrum handlowego w terminie roku. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- PrzecieŜ centrum stoi. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Proszę mi nie mówić co stoi, bo ja wiem co stoi. Myśmy ten grunt sprzedali po 100 zł i 

mieliśmy wypowiedzieć się na ten temat na sesji. Miasto straciło około 1 mln. i miasto powinno 
tego pilnować. Powinno się zwrócić z tym do CEHAMOG o odszkodowanie. 

- Co z powołaniem spółki gminnej? Czy SA juŜ władze? 
- W jakim trybie nastąpiły zmiany w organizacji ZBK i ZIK? Jaka była podstawa prawna? Istnieje 

przypuszczenie, Ŝe koszty wody będą zwiększana poniewaŜ ZIK będzie prowadził działalność 
zyskową. Dlaczego zmieniono Statut bez wiedzy Rady Gminy, gdzie Statut ustala Rada 
Gminy. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Na jakim etapie jest program Przejrzysta Polska. 
- Jaki jest koszt obsługi prawnej Urzędu Miasta. 
 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Chciałem uzyskać trochę informacji na temat remontu ul. Nowopogońskiej. 
- Sprawa toalety na Piaskach, kiedy będzie rozwiązana. 
 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- Chodzi o pana Liszczyka. Sprawa słupa, który blokuje wjazd na jego działkę, a ciągnie się to 

juŜ od 1995r. Jednocześnie Burmistrz Mrozowski zobowiązał się do usunięcia lub 
przeniesienia. Od lipca 2003r. nic nie zrobiono, kiedy ta sprawa będzie załatwiona. 

 
 

Dot. pkt. 6 – porz ądku obrad Sesji  
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Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do zapytań mieszkańców. 
 
Pani Herman   - mieszkanka miasta  
 
- W sprawie drogi na Niwie. Kończyła się przy budynku i nigdy dalej drogi nie było bo była 

ścieŜka. Na czyje zlecenie przedłuŜył geodeta i kiedy? W jakich księgach wieczystych 
odnotowano, Ŝe to jest droga państwowa? W którym roku państwo przejęło nasze grunty? 
Dlaczego nie ma odpowiedzi na nasze pismo z 21.01.2005 o podanie podstawy prawnej. Czy 
Urząd przewiduje wywłaszczenie i czy będzie odszkodowanie. Prosimy, aby geodeta oznaczył 
i wymierzył nasze działki, bo my płacimy podatki i nie wiemy za co. 

 
  
 
- Mija 10 lat od kiedy walczę z Burmistrzami o likwidację słupa wysokiego napięcia. śyczę temu 

panu prominentowi Malczewskiemu takich krzywd jakie nam wyrządził. 
 
/Wypowiedź nieczytelna/ 
 
Pani Herman   - mieszkanka miasta  
 
- Geodezja odsyła nas po mapy do starostwa i na tej mapie widać dróŜkę, która przedziela 

prominentów. 
 
Paulina G ątkiewicz  - mieszkanka miasta  
 
- Jestem ponownie  zgodnie z zapowiedzią i oczekuje odpowiedzi na pytania. Chodziło o 

ankietę i moje prośby do pana Burmistrza. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Prosiłbym, aby pani jak kaŜdy inny czytelnik wybrała drogę normalną dla kaŜdego 

czasopisma. Proszę na piśmie zwrócić się do redakcji Echa. Ja na więcej pani nie odpowiem. 
 
Paulina G ątkiewicz  - mieszkanka miasta  
 
- To bardzo brzydko z pana strony. Byłam w redakcji i redakcja nie podjęła rozmowy. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Proszę skierować pismo. 
 
Paulina G ątkiewicz  - mieszkanka miasta  
 
- Ja pytam pana, a nie redakcję. To nie jest odpowiedź na moje pytanie. Byłam w redakcji z 

zapytaniem o ankietę. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Redakcja jest tak samo odpowiedzialna jak i wydawca. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Ja co chciałem i odpowiedziałem to jest wszystko, jeśli jest niedosyt proszę skierować się do 

redakcji. W poprzedniej kadencji teŜ udzielano nam takiej odpowiedzi podpierając się prawem 
prasowym. 

 
Teresa Kosmala  - Radna  
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- Nie wiedziałam panie Burmistrzu, Ŝe to są pana wzorce. Mnie teŜ interesuje skąd się bierze ta 

ankieta. Powinny być podane dane na których się opiera. Jeśli redakcja nie odpowiedziała to 
sprawa jest powaŜna. 

 
Paulina G ątkiewicz  - mieszkanka miasta  
 
- W ostatnim numerze pan Burmistrz zgadza się z treściami zamieszczanymi w Echu. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Ja uwaŜam, Ŝe tam nie ma Ŝadnych kłamstw, jeśli ktoś uwaŜa inaczej moŜe wystąpić do 

pisma. Proszę wystąpić do redakcji i jeśli nie będzie odpowiedzi wtedy proszę do mnie 
przyjść. 

 
Paulina G ątkiewicz  - mieszkanka miasta  
 
- To co jest pisane w ostatnim numerze na temat sensacji dnia na temat skargi, uwaŜam, Ŝe 

zachował się pan niekulturalnie. Najpierw przepraszała pan, a potem za plecami podtrzymuje 
pan zarzuty. 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Nie przepraszałem, wręcz przeciwnie. 
 
Paulina G ątkiewicz  - mieszkanka miasta  
 
- Myślę, Ŝe wie pan co tam jest zamieszczane i było to bardzo niekulturalne. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Panie Przewodniczący ja proszę, aby stał pan nie tylko na straŜy dobrego imienia Rady, ale 

takŜe Burmistrza. To jest pani prywatna ocena i kto ma rację rozstrzygnie kaŜdy w swoim 
sumieniu. Wydaje mi się, Ŝe nie taka  jest rola mieszkańców, bo są to zapytania, a nie ocena 
zachowania Burmistrza. 

 
Krzysztof Francikowski  - Radny  
 
- Proszę się nie bać krytyki i na nią odpowiadać, bo zadowoleni mieszkańcy nie przychodzą 

tutaj, tylko siedzą w domu. 
 
Paulina G ątkiewicz  - mieszkanka Miasta  
 
- Proszę mnie nie traktować jako córki Przewodniczącego. Nikt mnie nie nakłaniał, abym tu 

przychodziła. Nie powinno się tez w Echu pisać, Ŝe naleŜy je zamknąć, bo to było moje 
zdanie, a nie radnych. 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- JeŜeli wciąga mnie pani w takie osobiste sprawy, to powiem, Ŝe mam syna w pani wieku i 

nigdy bym się nie zgodził, aby przyszedł tutaj i obraŜał pana Przewodniczącego, mimo, Ŝe jest 
dorosły. 

 
Paulina G ątkiewicz  - mieszkanka Miasta  
 
- Nie jest to atak na pana, ani na Echo. Jednak przez ten czas wyrobiłam sobie zdanie i widzę, 

Ŝe inne rzeczy maja miejsce na tej Sali, a inaczej są opisywane w Echu. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
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- Od pewnego czasu w Echu ukazują się artykuły tajemniczego wm, którego nazwałem 
symbolicznie wielki macho, bo wm mnie do tego upowaŜnia. Nie znam tego kogoś, ale treścią 
ankiety równieŜ jestem zbulwersowany. Brak jest kto i kiedy ją przeprowadził, cel znam 
chwalenie ojca miasta, jak tutaj napisano. Pozostałe dane nie były nam przedstawione. Byłem 
u pani Konopelskiej, która nie udzieliła mi odpowiedzi. JeŜeli redaktor nie wie kto w jego 
gazecie przeprowadza ankietę to wydaje mi się to nieporozumieniem. Bardzo mi to 
przypomina, Ŝe taka juŜ była brygada od ankiet w Nowej Czeladzi i chyba ona przeszła do 
Echa Czeladzi, czego najlepszym przykładem jest obecność pana Wojciecha Maćkowskiego, 
który w tejŜe Nowej Czeladzi popełniał artykuły, a teraz pracuje w tzw. Biurze Rady Miejskiej. 

- Jeśli chodzi o moją córkę, to moŜe gdyby nazywała się inaczej, moŜe otrzymała by 
odpowiedź. 

 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Pod artykułami podpisuje się wm i mam nadzieje, Ŝe nie jest to wymieniony pan Wojciech 

Maćkowski, bo nie mógłby się on wtedy zajmować bezstronna obsługa radnych. 
Kwestionowana by teŜ była rzetelność pisania protokołów. Mam nadziej, Ŝe to nie jest pan, 
słyszałam, Ŝe nie. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Jest naduŜyciem, Ŝe pisze tu Rada Miejska, bo moŜe to sugerować, Ŝe jest to oficjalna 

wypowiedź. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- To jest dział, dalej jest np. kultura. 
 
Dorota B ąk   - Sekretarz  
 
- Na temat nie podpisanych artykułów, dopuszcza to prawo prasowe. Jeśli uwaŜają państwo, Ŝe 

są kłamstwa moŜna występować, o czym mówił pan Burmistrz.  
- JeŜeli pani Konopelska nie udzieliła informacji na temat ankiet sprawdzimy to, ale na 

przyszłość proszę zwracać się na piśmie. 
- JeŜeli chodzi o pisanie artykułów przez pracowników urzędu, jest to od dawna praktykowane i 

nie zgłaszali państwo wcześniej uwag. JeŜeli pisze to pracownik tzw. Biura Rady, nie widzę 
podstaw, dla których miałoby się stwierdzać, Ŝe pisze nierzetelne protokoły. 

- Pan radny mówił, Ŝe przechodzą tu niezadowoleni, ale nie musza się przy tym obraŜać. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Najlepszym przykładem, Ŝe się tu nie obraŜamy, jest to, Ŝe kilka sesji temu pan Burmistrz 

Szaleniec wyraził się, Ŝe myślał, Ŝe jestem inteligentniejszy. 
 
Pani Herman   - mieszkanka miasta  
 
- Nigdy nie było tam drogi, a jedynie ścieŜka i mam świadków, którzy mogą to potwierdzić. 

Posiadamy mapy, z których wynika, Ŝe droga jest szeroka do pierwszego budynku, a potem 
jest ścieŜka. Pisma od pani Jaroń są lakoniczne i zbywające. 

 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Chciałem zapytać dlaczego odkąd zaczęły się pojawiać artykuły wm, pani Konopelska nie 

przychodzi na sesję. Zasłania się prawem prasowym. To o czym mówiła pani Gątkiewicz, Ŝe 
chodzi po biurze jest ubliŜające i Ŝenujące, a to Ŝe jest córka Przewodniczącego nie ma 
Ŝadnego znaczenia. Wszelkie niejasności powinny być rozwiane, przez panią Konopelską. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Proszę o zaprezentowanie zespołu redakcyjnego Echa Czeladzi. 
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Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Jestem zaniepokojony naszą biernością na udział mieszkańców i na krytykę Burmistrza. W 

poprzednich kadencjach kiedy byłem mieszkańcem traktowano mnie podobnie ja ta młoda 
panią. JeŜeli chcemy, aby mieszkańcy byli tu obecni to my musimy bronić tych ludzi. 

- Chciałem zapytać pana Wojciecha Maćkowskiego, dlaczego pod jednymi artykułami podpisuje 
się pan z imienia i nazwiska, a pod innymi pseudonimem? 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- To nie są pytania do pracowników, tylko do Burmistrza. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Byłem w Echu Czeladzi i zapytałem panią Konopelską kim jest autor tekstów. Miałem 

odpowiedź, Ŝe jest to Wojciech Maćkowski. Dlaczego się tak dzieje. JeŜeli tu jest napisane 
wm, a wiem, Ŝe jest to Wojciech Maćkowski, aby mieszkańcy mieli jasność, kto pisze o 
działalności Rady Miasta. 

 
Pan Macherski   - mieszkaniec Miasta  
 
- Chciałem się zorientować skąd biorą się ceny wody, bo w Siemianowicach jest 3,32 zł, a 

ścieków 2,41 zł, u nas te ceny są astronomiczne, opamiętajcie się, bo ludzie teŜ mają oczy. 
 
Paulina G ątkiewicz  - mieszkanka Miasta  
 
- Przepraszam, Ŝe zabieram czas, ale tutaj mogę robić to oficjalnie. Rozumiem, Ŝe są takie 

procedury i teraz będę się zwracać na piśmie. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Zapraszam panią do siebie, wymienimy uwagi i udowadnia, Ŝe jestem osobą kulturalną. 
 
Pani Herman   - mieszkanka miasta  
 
- Czy Czeladź to juŜ jest takim zaściankiem, Ŝe to kino, które zostało zamknięte i sprzedane. 

Nic się tam nie zrobi, moŜe otworzyć agencje towarzyską. Czy miasto nie zasługuje, aby było 
u nas kino? 

 
Małgorzata Och ęduszko-Ludwik- Zast ępca Przewodnicz ącego Sejmiku Województwa Śląskiego  
 
- /Udziela informacji na temat pozyskiwania przez Gminę Czeladź i Powiat Będziński środków 

unijnych/ 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Czy według Narodowego Planu Rozwoju są jakieś wytyczne co do kierunków inwestowania? 
 
Małgorzata Och ęduszko-Ludwik- Zast ępca Przewodnicz ącego Sejmiku Województwa Śląskiego  
 
- Określa kierunki i proponuje, ale nie muszą być one toŜsame. W efekcie konsultacji moŜna 

stworzyć inne priorytety. Jest to do konsultacji. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Pani wypowiedź dała nam wiele optymizmu. Mamy Strategię Miasta, Strategię Rozwoju 

Zagłębia oraz Program Rewitalizacji. Dodatkowo mimo duŜych wydatków wspomagamy jako 
jedyna gmina powiatu szpital. 
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Robert Szczupider  - dyrektor ZIK  
 
- Chciałem powiedzieć, Ŝe uczestniczymy w ramach Narodowego Planu Rozwoju w budowie 

kanalizacji na terenie Miasta. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Wracając teraz do pytań mieszkańców. Niestety nie mamy kina, ale uwaŜam, Ŝe w naszym 

mieście wiele dzieje się w sprawie kultury, w oparciu o te moŜliwości jakie mamy. Remont 
budynku wyniósł by kilka milionów złotych. Jedyne co moŜemy zrobić to starać się odkupić ten 
budynek 

- Odnośnie pana Liszczyka, sprawa się  ciągnie od 10 lat, a ostatnie pismo jest z 22 stycznia i 
pan juŜ piszę skargę,. Przez 10 lat nikt nic nie zrobił, a pan oczekuje decyzji w tak krótkim 
czasie. Musimy na ten temat zebrać informację. Podobnie ze sprawą drogi. Te sprawy tzn. 
geodezja przeszły do Starostwa i tam maja dokumentację. 

 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- Stawiano zarzuty, Ŝe wywłaszczono bez wiedzy państwa. Warsztat na końcu ulicy stoi od 

wielu lat, droga jest istotnie bardzo wąska, ale oznaczona w ewidencji jako droga i jest ona 
własnością gminy, tak stanowi ewidencja. Nie było Ŝadnego wywłaszczenia, tak mówi 
ewidencja, ale naleŜy to sprawdzić. 

 
Robert Szczupider  - dyrektor ZIK  
 
- To nie jest droga asfaltowa, ale gruntowa. 
 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- Sprawę słupa i drogi, staramy się uporządkować. Chcemy przesunąć słup na pas drogowy, 

będziemy rozmawiać z właścicielami. Uporządkowanie wymaga czasu i odpowiednich 
przygotowań, będą prowadzone rozmowy z mieszkańcami. Ul. Niwa jest w rejestrze dróg 
gminnych. 

 
Pani Herman   - mieszkanka miasta  
 
- 5 działek jest jako droga gminna, czy my teŜ będziemy ujęciu w wywłaszczeniu. Ja mam 

świadków, Ŝe to jest nasz teren. 
 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- Oczywiście, Ŝe jesteście państwo ujęci. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Czy ja mogę państwa zaprosić, abyśmy rozwiązali tą sprawę do Burmistrza. Nikt nie moŜe 

państwu nic zabrać, bo jest to niezgodne z prawem. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Jest to sprawa skomplikowana i cięŜko jest ją rozwiązać na sesji, więc uwaŜam, Ŝe powinno 

się powołać do tego celu komisję. 
 
 
PRZERWA 
 
 

Dot. pkt. 7 – porz ądku obrad Sesji  
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Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Rewitalizacji Obszarów Miejskich 

Czeladzi”. 
 
Cezary Ulasi ński  - Centrum Doradztwa Strategicznego  
 
- /Omawia Program Rewitalizacji Obszarów Miejskich/ 
 
Szymon Opania  - Centrum Doradztwa Strategicznego  
 
- /Omawia Program Rewitalizacji Obszarów Miejskich/ 
 
Cezary Ulasi ński  - Centrum Doradztwa Strategicznego  
 
- /Omawia Program Rewitalizacji Obszarów Miejskich/ 
 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
-  ZauwaŜyłem kilka błędów, na str. 11 jest błąd w nazwie kopalni. Jest zapis, Ŝe likwidacja 

kopalni spowodowała wzrost bezrobocia, ale powstały spółki pokopalniane i niektóre 
funkcjonują do dzisiaj i są w dobrym stanie np. Gwarek. 

- Mam pewne drobne uwagi, jednak generalnie jestem pod duŜym wraŜeniem programu. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- W sprawie planu finansowego. W latach 2004-08 gmina musi ponosić wydatki, a dopiero w 

następnych latach otrzymywać będzie środki unijne. Nasz wkład to około 30% resztę 
sfinansuje Unia. 

- Mały jest udział kredytów preferencyjnych, czy nie naleŜało ich pozyskać w większej sumie? 
 
Zofia Gajdzik   - kierownik Wydziału Rozwoju Miasta  
 
- Jest diagnoza stanu istniejącego, ale w kaŜdym obszarze nie są wszystkie zakłady, lecz nie 

jest to tak waŜne. Ma to Stanowic tylko diagnozę. 
- Plan finansowy jest zrobiony tylko szacunkowo, za wyjątkiem Starego Miasta, bo tam mamy 

kosztorys inwestorski. Decydujący o konkretach będzie budŜet Miasta. Są tam inwestycje 
takŜe spółdzielni, a nawet osób prywatnych. Jest to dokument strategiczny, a rzeczywista 
sytuacja zapisywana będzie w budŜecie. 

 
Rafał Kost   - pracownik Wydziału Rozwoju Miasta  
 
- Uwzględnialiśmy te sprawy, które są pewne, jeśli zajdzie moŜliwość sfinansowania, będziemy 

je wpisywać. Jeśli będą moŜliwości to będziemy korzystać z kredytów preferencyjnych i 
zamieniać te kredyty. 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Dziękuje za przygotowanie materiału, bo uwaŜam, Ŝe jest dobrze przygotowany. Obok 

rewitalizacji mamy teŜ inne zadania, a chcemy je realizować i po te środki będziemy sięgać 
np. przy ocieplaniu szkół. 

 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Program ten powstał, aby pozyskać środki unijne, ale moŜe on teŜ dawać ocenę sytuacji i 

dziwi mnie dlaczego jest tego tak mało. Nie ma nacisku na rewitalizacje Starego Miasta, a 
bardziej na obszary południowe. Nie widzę spójności, bo program rozbija miasto, tworzy nowe 
dzielnice i będzie to miało wpływ na rozwój Miasta. Rozwój przestrzenny teŜ jest waŜny i 
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powinno to być zadanie dla całości, Anie poszczególnych obszarów. Czy mamy moŜliwość 
zachowania spójności tego organizmu, bo uwaŜam, Ŝe te działania są złe. 

 
Krzysztof Gasidło  - Centrum Doradztwa Strategiczne go 
 
- /Omawia Program Rewitalizacji Obszarów Miejskich/ 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Istota rewitalizacji jest Stare Miasto i dobrze, bo kaŜde miast powinno mieć ten Rynek. Są tam 

zapisy, które określają problem aktualny, jednak poprzez te wydatki i program one nie znikną. 
Poprzez ten program to my ten stan umocnimy, powstanie wysepka. Jest to rzecz, która 
wyraźnie będzie powiększała rozbieŜności komunikacyjne, zatem jeszcze bardziej 
odizolujemy ten obszar. Wydawanie tych pieniędzy jest niewłaściwe, za wyjątkiem robienia 
kanalizacji. Stworzymy wysepkę, a trzeba, aby tworzyć kanalizację. Zdjęcie ruchu z rynku 
spowoduje jego obumieracie. Wskazane są zjawiska, które są nie do zrealizowania. Rynek 
został sprzedany na rzecz centrum M1, rynek się wyizolował. Proponuje, aby powiedzieć, Ŝe 
zapoznaliśmy się z programem i aby go nie przyjmować, a zwołać w tym celu specjalna sesję. 
Nie moŜna się zgodzić, Ŝe ruch w Czeladzi jest zawieszony wokół dwóch dróg, to jest bardzo 
ogólne. Przyjmując takie działania bylibyśmy niespójni, więc proponuje, aby dziś nie 
podejmować decyzji i dyskutować na Komisjach. 

 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Mam inne odczucia. Znalazłem kilka punktów, z którymi się nie zgadzam. Jeśli ktoś ma jakieś 

nieścisłości to proszę to zgłaszać do pani kierownik Gajdzik. 
 
Danuta Walczak  - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Skoro zgłasza pan wniosek o przełoŜenie, to proszę o podanie konkretnych punktów Cop nie 

jest wyjaśnione, bo mamy specjalistów i oni nam wyjaśnią. 
 
Krzysztof Gasidło  - Centrum Doradztwa Strategiczne go 
 
- /Omawia Program Rewitalizacji Obszarów Miejskich/ 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- UwaŜam, Ŝe jest tutaj totalne nieporozumienie. Program tworzy się po to, aby przekonać, Ŝe 

potrzeba jest działania. W programie musi być identyfikacja problemów, nawet nieco 
przesadzonych. Szczegółów tu nie ma, bo to będzie w dokumentach szczegółowych. Myślę, 
Ŝe zdecydowana większość rozumie ten program i do 20 marca musimy mieć gotowy 
program. Program nie obejmuje całego Miasta, bo od tego jest Strategia i dotyczy on tylko 
wybranych części. Apeluje o przyjęcie, a ewentualne wnioski moŜna zgłaszać. 

 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Jest to program w oparciu o podstawowe materiały, jest on otwarty i pozwala szukać środków 

o które się staramy. W Studium uwarunkowań będzie miejsce na większe konkrety. Proszę o 
przyjęcie programu. 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Ja nic nie wymyślam i chcę rozmawiać merytorycznie.  
- /Cytuje Program Rewitalizacji Obszarów Miejskich/ 
- To powoduje powstanie enklaw i nie będzie moŜna dostać się do Rynku, wszyscy będą się 

kierować do centrum M1. Nie moŜna kierować tam wielkich pieniędzy, aby wzrosła wartość 
kilku nieruchomości. 
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Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za przyjęciem Programu Rewitalizacji Obszarów Miejskich? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
12 radnych głosowało za 
2 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
PRZERWA 
 
 

Dot. pkt. 8 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Danuta Walczak  -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Przechodzimy do Sprawozdanie z działalności społeczno-kulturalnej za 2004 rok. Proszę o 

zgłaszanie kandydatów do pracy Komisji Uchwał i Wniosków. 
 
 
W skład Komisji Uchwał i Wniosków weszli: 
 
T. Kocot, L. Lasota, W. Konderak, G. Strączek 
 
 
Danuta Walczak  -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Kto jest za takim składem Komisji? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 13 radnych/ 
 
13 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ąca stwierdziła, Ŝe skład Komisji został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- /Omawia sprawozdanie z działalności społeczno-kulturalnej za 2004 rok./ 
 
Danuta Walczak   -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Dziękujemy za tak piękne przedstawienie. Myślę, Ŝe teraz nikt nie powie, Ŝe nasze miasto jest 

pustynią kulturalną. Jest mnóstwo imprez kulturalno-społeczną. 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
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- /Odczytuje opnie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu./ 
- /Odczytuje wniosek o przyznanie Nagrody Miasta Miejskiej Bibliotece Publicznej./ 
- Mamy teŜ wniosek aby wszelkie informacje o imprezach ukazywały się z wyprzedzeniem w 

Echu. 
 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Myślę, Ŝe powinno się rozwijać współpracę z PTTK w Będzinie. 
-  Muzeum Górnicze, chciałbym aby zaczął się funkcjonować jak najszybciej, poniewaŜ sztandar 

górniczy przekazano do niego. Chciałbym, aby wyeksponować w nim takŜe eksponaty 
górnicze. 

- Na Piaskach sytuacja kulturalna nie jest, aŜ tak dobra. Czy przyjęto postulaty młodych ludzi 
odnośnie Ambasadora? Kiedy oddanie to do uŜytku? 

- Chciałbym aby skorzystać z materiałów pana Kwaśniaka, ma on ich bardzo wiele i warto z 
nich skorzystać. 

 
Danuta Walczak   -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- To są waŜne dokumenty i naprawdę warto z nich skorzystać. Są one unikalne dla historii 

naszego Miasta. Popieram ten apel. 
 
Bogusław Sta śko  - Radny  
 
-  Komisja Zdrowia równieŜ stwierdziła, Ŝe sytuacja w kulturze jest budująca. Wygląda to coraz 

lepiej. Powinno się skorzystać z materiałów pana Kwaśniaka, powinno się do niego udać, aby 
pozyskać od niego dokumenty. MoŜe będzie chciał przekazać swoje zbiory nieodpłatnie. 

- Sprawa Ambasadora, mam nadzieję, Ŝe to nie stanie się tym czym było kiedyś w klubach 
młodzieŜowych, naleŜałoby to monitorować np. przez StraŜ Miejską. 

 
Teresa Kocot   - Radna  
 
- Mam prośbę, aby opieką otoczyć Orkiestrę Górniczą. Teraz ich próby odbywają się w bardzo 

cięŜkich warunkach. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Nie moŜna pominąć aspektu finansowego. Chciałbym zwrócić uwagę na mieszkańców 

Czeladzi zrzeszonych w spółdzielni mieszkaniowej. Rocznie na kulturę ponosi się około 80 zł. 
na kulturę. 

- Pierwszy wniosek składam podziękowania dla mieszkańców za opodatkowanie się na rzecz 
kultury. 

- Drugi wniosek aby przyznać Nagrodę Miasta dla SDK Odeon za krzewienie kultury w mieście. 
 
Sławomir Święch  - Radny  
 
- Kino dzisiaj nie jest aŜ tak potrzebne, bo musiałoby być bardzo nowoczesne na wzór Imaxu. 

MoŜna jechać do Katowic do luksusowych kin. 
- Cieszy mnie, Ŝe Odeon wpisuje się w działalność kulturalną. Nie ma podziału na mieszkańców 

spółdzielni i innych, ale oferuje program dla wszystkich Czeladzian. Bardzo dobrze układa się 
współpraca ze miastem. W imieniu spółdzielni dziękuję panią Kmiecik i Wąsowicz. 

- Takie formułowanie pochwał dla Odeon nie jest wskazana, mimo, Ŝe jest faktem, Ŝe 
mieszkańcy wspierają kulturę. Stan placówek jest efektem finansowania ze strony lokatorów. 
Popieram wniosek o rozszerzenie imprez na Prochownię. 

 
Bogusław Sta śko  - Radny  
 
- Informacja o imprezach na Piaskach powinna być lepiej propagowana. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
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- Popieram wniosek radnego Świątka, aby docenić działania mieszkańców spółdzielni. 
Spółdzielnia nie jest dotowana przez miasto. Miasto kupuje od spółdzielni imprezy. Wkład 
finansowy gminy jest niewielki, bo stanowi około 20%. 

- Zwiększa się środki na ten rok w stosunku do poprzedniego. Czy w związku z tym będzie 
więcej imprez, czy teŜ mamy jakieś inne zadania? 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Chcę uzupełnić informację, bo jeśli składam wnioski to są one pokryte wiedzą. Apeluję, aby 

symbolicznie podziękować tym bezimiennym ludziom. 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Wniosek będzie przedyskutowany przez Komisję. MoŜe pan radny nie pamięta, ale Komisja 

Oświaty zawsze docenia działania Odeonu. Jednak ktoś kieruje ta placówką i doceniliśmy 
działania pani Kmiecik. Rozumiem, Ŝe pan radny chce przyznać nagrodę SDK Odeon? Bo ja 
się gubię w tym co mówi pan radny. 

- Mam wniosek odnośnie Ambasadora. Wszyscy chcą, aby zaczął on działać. Proponuję 
remont dachu, jednak ta kwota została zdjęta z budŜetu. MoŜe własnym kosztem uda się 
zrobić coś. Proszę o rozwaŜenie ewentualnego remontu. 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Cieszę się, Ŝe dyskusja  na temat kultury jest, aŜ tak pozytywna. 
- Jesteśmy w kontakcie z PTTK i chcemy rozwijać Izbę Tradycji jesteśmy otwarci na 

współpracę. Oczywiście nie jest jeszcze bardzo dobrze i będziemy się starali działać dalej w tą 
stronę. W Ambasadorze zamierzamy działać i chcemy remontować budynek i cieszę się z 
tego wniosku. 

- Z panem Kwaśniakiem, takŜe chcemy się spotkać i prosić o przekazanie pewnych materiałów. 
Wiem, Ŝe była tam pewna kwestia finansowa. 

- Sztandar był w Izbie Tradycji, narobiła ona wiele złego, zaginął i ludzie nie chcieli go 
przekazać, teraz wiem, Ŝe trafił do kościoła. Nie wiem co dalej stanie się z tym sztandarem. 

 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Najlepiej aby ten sztandar pozostał w kościele. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Staramy się aby nasze kluby nie miały dokuczliwego dla społeczeństwa charakteru. Np. 

powstał klub Art Cafe, ma to mieć charakter studencki. Druga restauracja powstała przy 
basenie dla ludzi nieco starszych. 

- Orkiestra musi być zachowana i będziemy się starali ją wspomagać.  
- Koszt zwiększono, bo część chcemy przepuścić przez Stowarzyszenie, bo ono moŜe 

pozyskać środki. 
- Nie prowadzimy handlu z Odeonem i nie szczycimy się cudzymi osiągnięciami to była 

wypowiedź pani Kosmali, która bardzo mi się nie podobała. To jest współpraca przy tworzeniu 
kalendarza imprez. Cieszymy się , Ŝe współpracujemy, ale nie przypisujemy sobie Ŝadnych 
zasług Odeonu. 

- Cieszę się, Ŝe stwierdzono, Ŝe mało dajemy i będziemy się starali znaleźć więcej środków na 
ten cel. 

- MoŜemy zrobić więcej szkody niŜ poŜytku dziękującą w ten sposób mieszkańcom, a Nagrodę 
Miasta przyznaje się w sposób wyznaczony w regulaminie. 

 
Danuta Walczak   -  Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Chciałam podziękować za zaopiekowanie się Orkiestrą. 
 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
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- Odnośnie sztandaru moŜna z rozmawiać z proboszczem, bo w skarbcu nie ma odpowiednich 
warunków i nie moŜna go wyeksponować. Będzie tam niszczał. 

 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Mam wniosek aby wykorzystać słupy ogłoszeniowe do promowania działalności kulturalnej. 
 
 
PRZERWA 
 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- /Odczytuje protokół Komisji Uchwał i Wniosków/ 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za przyjęciem wniosku nr 1? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za przyjęciem wniosku nr 2? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
13 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za przyjęciem wniosku nr 3? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 13 radnych/ 
 
13 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
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Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za przyjęciem wniosku nr 4? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za przyjęciem wniosku nr 5? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za przyjęciem wniosku nr 6? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za przyjęciem wniosku nr 7? 
 
Bogusław Sta śko  - Radny  
 
- Nie moŜemy dopuścić do tego co działo się tam wcześniej. 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- /Uzupełnia wniosek/ 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 13 radnych/ 
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13 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za przyjęciem wniosku nr 8? 
 
Bogusław Sta śko  - Radny  
 
- Jak moŜemy remontować dach przed wydzierŜawieniem? 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Z inwestorem mamy domówiony zakres działań, oni robią wszystko wewnątrz i elewację, a my 

dach, bo jeśli zrezygnują to wszystko zostanie. Taki jest podział obowiązków.  
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
9 radnych głosowało za 
2 radnych głosowało przeciw 
4 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za przyjęciem wniosku nr 9? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za przyjęciem wniosku nr 10? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
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Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za przyjęciem wniosku nr 11? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za przyjęciem wniosku nr 12? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
8 radnych głosowało za 
1 radnych głosowało przeciw 
5 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ąca stwierdziła, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za przyjęciem wniosku nr 13? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 13 radnych/ 
 
3 radnych głosowało za 
7 radnych głosowało przeciw 
3 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za przyjęciem wszystkich wniosków? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wnioski zostały przez Rad ę przyj ęty. 
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Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za podjęciem uchwały o przyjęciem Sprawozdania z działalności społeczno-

kulturalnej? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
13 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
 

Dot. pkt. 9 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie ustalenia kierunków działania Burmistrza Miasta w 

sprawie przystąpienia do realizacji projektu Pt. „Przebudowa zbiorczego układu 
komunikacyjnego łączącego Czeladź, Będzin i Wojkowice z DK Nr 94 na odcinku ul. 1-go 
Maja, Szpitalna, Kombatantów w Czeladzi” w ramach Zintegrowanego Programu 
Operacyjnego Rozwoju Regionalnego. 

 
Zofia Gajdzik   - kierownik Wydziału Rozwoju Miasta  
 
- /Omawia uchwałę/ 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Na jakim etapie jest projekt? 
 
Zofia Gajdzik   - kierownik Wydziału Rozwoju Miasta  
 
- Jest juŜ gotowy, kwota jest z kosztorysu inwestorskiego. 
- Kolejna uchwała o zmianach w WPI jest z tym związana, więc omówię ją od razu. 
- /Omawia zmiany w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym Miasta Czeladź na lata 2005 – 2011./ 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy tam nie ma błędu, jest zapis „układ transportowy”? 
 
Zofia Gajdzik   - kierownik Wydziału Rozwoju Miasta  
 
- Ma być transportowy. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Gdzie nastąpiło podwojenie kwoty, bo wcześniej było 5 mln? 
 
Zofia Gajdzik   - kierownik Wydziału Rozwoju Miasta  
 
- Wcześniej kwoty były wyliczone wskaźnikowo, teraz mamy kwotę z kosztorysu 

inwestorskiego, równieŜ budowa chodników i sieci, ale kiedy będzie przetarg ta kwota się 
zmniejszy. 
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Andrzej Świątek  - Radny  
 
- W jakich pozycjach wzrosło? Dlaczego kwota tak wzrosła? 
 
Zofia Gajdzik   - kierownik Wydziału Rozwoju Miasta  
 
- Szczegółowo nie jestem wstanie powiedzieć. 
 
Robert Szczupider  - dyrektor ZIK  
 
- Na etapie szacowania nie dysponuje się wieloma szczegółami, np. sprawy własnościowe, 

rodzaj gruntu. Dopiero teraz moŜna szacować koszty, co nie znaczy, Ŝe te kwoty nie ulegną 
zmianie. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
12 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
-  Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie zmiany w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym 

Miasta Czeladź na lata 2005 – 2011. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
12 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
-  Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o 
róŜnym tygodniowym wymiarze godzin. 

 
Adam Jandała   - kierownik Wydziału Edukacji  
 
- /Omawia uchwały w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o róŜnym 
tygodniowym wymiarze godzin./ 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
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- Czy do tego nie potrzeba regulaminu? 
 
Adam Jandała   - kierownik Wydziału Edukacji  
 
- Nie potrzeba. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
-  Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLII/621/2004 Rady 

Miejskiej w Czeladzi z dnia 30 grudnia 2004 r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego 
wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków za wysługę lat, 
motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz niektóre inne składniki wynagrodzenia. 

 
Adam Jandała   - kierownik Wydziału Edukacji  
 
-  /Omawia zmianę Uchwały Nr XLII/621/2004 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 30 grudnia 2004 

r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za 
warunki pracy oraz niektóre inne składniki wynagrodzenia./ 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dlaczego raz jest w kwocie, a raz w procentach? 
 
Adam Jandała   - kierownik Wydziału Edukacji  
 
- To było na Ŝyczenie dyrektorów. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
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-  Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLII/622/2004 Rady 
Miejskiej w Czeladzi z dnia 30 grudnia 2004 r. w sprawie podziału specjalnego funduszu 
nagród dla nauczycieli, zasad przyznawania nagród oraz trybu składania wniosków. 

 
Adam Jandała   - kierownik Wydziału Edukacji  
 
-  /Omawia uchwałę w sprawie zmiany Uchwały Nr XLII/622/2004 Rady Miejskiej w Czeladzi z 

dnia 30 grudnia 2004 r. w sprawie podziału specjalnego funduszu nagród dla nauczycieli, 
zasad przyznawania nagród oraz trybu składania wniosków./ 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
-  Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie sprzedaŜy działki nr 179/11 k. m. 4 przy ul. 

Szpitalnej w Czeladzi. 
 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- /Omawia uchwałę w sprawie sprzedaŜy działki nr 179/11 k. m. 4 przy ul. Szpitalnej w 

Czeladzi./ 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 13 radnych/ 
 
13 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
-  Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie sprzedaŜy działki nr 6 k. m. 44 przy ul. 

Brzechwy w Czeladzi. 
 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- /Omawia uchwałę w sprawie sprzedaŜy działki nr 6 k. m. 44 przy ul. Brzechwy w Czeladzi./ 
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Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 13 radnych/ 
 
13 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
-  Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie sprzedaŜy działki nr 94/10 k. m. 19 przy ul. 

Staszica w Czeladzi. 
 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
-  /Omawia uchwałę w sprawie sprzedaŜy działki nr 94/10 k. m. 19 przy ul. Staszica w Czeladzi./ 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Działka 5/1 jest działką prywatną. 
- Czemu nie ma wykupu działki nr. 16. 
 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- Napłynęło pismo, od właścicielki, Ŝe wycofuje chęć sprzedaŜy swojej działki. W związku z tym 

nie dokonaliśmy sprzedaŜy sąsiedniej działki. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Ten punkt ma być tematem interpelacji. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 13 radnych/ 
 
13 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
-  Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie sprzedaŜy działki nr 94/19 k. m. 19 przy ul. 

Staszica w Czeladzi. 
 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
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-  /Omawia uchwałę w sprawie sprzedaŜy działki nr 94/19 k. m. 19 przy ul. Staszica w Czeladzi./ 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 13 radnych/ 
 
13 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
-  Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku zbycia w drodze 

przetargu działki nr 92/1 k. m. 21 przy ul. Kościelnej w Czeladzi. 
 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
-  /Omawia uchwałę w sprawie zwolnienia z obowiązku zbycia w drodze przetargu działki nr 92/1 

k. m. 21 przy ul. Kościelnej w Czeladzi./ 
 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Czy nie ma inne go miejsca i jaka to będzie wielkość. 
 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- Jest to działka z niewielkim otoczeniem i nie zabierze wiele miejsca parkingowego. Nowe 

miejsca parkingowe będą na ul. Będzińskiej wzdłuŜ Rynku. Jest to uzgodnione z 
Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków. Nie ma innej lokalizacji. 

 
Bogusław Sta śko  - Radny  
 
- Czy taka budowla nie będzie szpeciła okolicy? 
 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- Jest to uzgodnione z WKZ i nie ma innego miejsca. Jest to najlepsze rozwiązanie, a stacja 

transformatorowa jest niezbędna. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
-  Najłatwiej jest budować na terenie marketingu. MoŜna na ten cel nabyć prywatną działkę 

obok. To będzie Rynek bez miejsc parkingowych, zatem ludzie nie będą tam przyjeŜdŜać. 
 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
-  Czy nie moŜna zbudować za kościołem w miejscu starych toalet. Ograniczy to miejsca 

parkingowe. 
 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
-  Ta lokalizacja była uzgadniana kilka lat. Miejsce za kościołem nie uzyskało zgody WKZ. 
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Robert Szczupider  - dyrektor ZIK  
 
- Stacja zajmie minimalna powierzchnię i będzie to mała powierzchnia. W strefie Rynku jest jeszcze 

wiele miejsc i będą powstawać nowe.. Sam obiekt jest mały i nie zajmie całej działki. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 13 radnych/ 
 
9 radnych głosowało za 
3 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
-  Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie zmian w budŜecie Miasta na 2005 rok. 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- /Omawia uchwałę w sprawie zmian w budŜecie Miasta na 2005 rok./ 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Czy głosujemy całość, czy pojedynczo? 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- To jest jedna uchwała. Jeśli mają państwo inne propozycje to naleŜy postawić stosowny wniosek. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Mam wątpliwości jak zagłosować jeśli to będzie jedna uchwała. Otrzymałem wykonanie za rok 

2004. Wykonanie w gospodarce gruntami było na poziomie 64%. Powinniśmy to pozostawić w 
tym dziale, bo 300 tys. na rok 2005 powinno wystarczyć. Na poprzedniej sesji rozmawialiśmy 
na temat zakupu działki. Chciałem się zapytać czy nadzór uchylił ta uchwałę, bo jeśli nie to 
burmistrz powinien ją wykonać. Dajemy wtedy burmistrzowi jeszcze jeden powód, aby 
zaciągną kredyt na te cele. Wnioskuje o wydzielenie tego paragrafu z uchwały nie głosowanie 
nad tym teraz. 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Jest w pana wypowiedzi mnóstwo nieprawd i niezgodności. Stawialiśmy wniosek aby 

zabezpieczyć na ten cel środki i Rada nie wyraziła na to zgody. 
- Nie wiem jak pan sobie wyobraŜa, Ŝe my moŜemy wziąć 1 mln. kredytu obrotowego i 

wydawać na dowolny cel, moŜemy wydać to tylko na cele zapisane w budŜecie, dziwię się, Ŝe  
coś takiego mówi przewodniczący Komisji Finansowo-BudŜetowej. 

 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
-  BudŜet w dziale planowanie przestrzenne jest juŜ rozplanowany. Bez zabezpieczenia w 

budŜecie nie moŜemy rozpisać przetargów, ta kwota jest planowana szacunkowo. Jeśli nie 
będzie pieniędzy nie moŜemy rozpocząć Ŝadnych działań, równieŜ sprzedaŜy gruntów w 
Wschodniej Strefie Ekonomicznej. 
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Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Nie wykonano uchwały, co w tej sytuacji? 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Jak mieliśmy ją wykonać skoro nie mamy na ten cel pieniędzy. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- JeŜeli nie moŜna jej było wykonać naleŜało przygotować na kolejną sesję nowy projekt 

uchwały. To nie moŜe być na tej zasadzie, Ŝe burmistrz wykonuje lub nie. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proszę o przyniesienie tej uchwały. 
 
 
PRZERWA 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- /Odczytuje pismo od Burmistrza w sprawie braku środków na zakup działki/ 
- /Odczytuje odpowiedź Przewodniczącego na pismo/ 
- Kto jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
13 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
 

Dot. pkt. 10 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  
 
Robert Szczupider  - dyrektor ZIK  
 
- Pan radny Gawroński pytał o nazwy dwóch firm. Usługi prawnicze to Kancelaria Korczyński i 

Grochalski z Mysłowic. 
- Dostawca mieszanki to czeladzka firma Spri. 
- Pan radny Świątek wyraŜał zaniepokojenie, Ŝe wzrost cen wody wynika z dodatkowej 

działalności ZIK. JuŜ to mówiłem, Ŝe nie ma takiej moŜliwości. Odrębne konta mają wodociągi, 
a inne kanalizacja. 

 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Czy nazwa kancelarii to jest przypadek, czy chodzi o naszego radcę prawnego. 
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Robert Szczupider  - dyrektor ZIK  
 
- To nie jest zbieŜność nazwisk. 
 
Dorota B ąk   - Sekretarz Miasta  
 
- W odpowiedzi na pytanie pana radnego Świątka, pytanie o pęknięcia budynku urzędu, jutro 

będziemy mieli odpowiedz i przekaŜemy ja panu. 
- Władze spółki jeszcze nie powstały, gdyŜ nie ma w tej chwili takiej potrzeby. 
- Echo Czeladzi – pan Świątek mówił, Ŝe pani Konopelska  powiedziała panu, Ŝe podpis „wm” 

pod artykułem to Wojciech Maćkowski,  z tego co wiem nie jest to prawdą takiej informacji 
panu nie udzielano. Pani Konopelska nie będzie obecna na kaŜdej sesji poniewaŜ pracuje w 
wydawnictwie i ma na to zgodę. MoŜemy to skonfrontować i wiem, Ŝe pani Konopelska takiej 
informacji napewno nie podawała radnemu Świątkowi. Natomiast pracownicy urzędu piszą 
artykuły i wtedy się pod nimi podpisują. Echo moŜe takŜe korzystać z artykułów 
podpisywanych pseudonimami. JeŜeli państwo uwaŜacie, Ŝe w artykułach ktoś jest obraŜany 
moŜna skorzystać z prawa jakie daje prawo prasowe. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Tzn., Ŝe ten „wm” ma takie chody, Ŝe jego artykuły są publikowane. 
 
Dorota B ąk   - Sekretarz Miasta  
 
- To redaktor naczelny wybiera artykuły do wydania 
 
Bogusław Sta śko  - Radny  
 
- Czy redakcja zna autora? 
 
Dorota B ąk   - Sekretarz Miasta  
 
- Tak, jest to powszechnie stosowane w szanujących się gazetach. Takich informacji w 

poprzednich kadencjach takŜe nie podawaliśmy.  
- Redakcja Echa podlega pod Wydział Polityki Informacyjnej, który w strukturze i regulaminie 

organizacyjnym podlega Sekretarzowi. Red. Naczelnym jest W. Konopelska, kierownikiem A. 
Olichwieruk, to są osoby wraz z pracownikami wydział, które zajmują się wydawaniem EC. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- A to, Ŝe jest nagłówek Rada Miejska to nie jest naduŜycie. 
 
Dorota B ąk   - Sekretarz Miasta  
 
- Nie to jest dział, jak wiele innych w Echu. Jednak jeśli państwu to przeszkadza to  weźmiemy 

to pod uwagę. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Czy pani sekretarz wie, kto posługuje się pseudonimem „wm”? 
 
Dorota B ąk   - Sekretarz Miasta  
 
- Nadzorując pracę Wydziału Informacyjnego, nie jest mi taka wiedza potrzebna. Redaktor 

naczelny posiada taką wiedzę, a ja jej nie potrzebuję, sadzę, Ŝe pan równieŜ. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Poszedłem się zapytać pani Konopelskiej, bo burmistrz mi powiedział, Ŝe takich informacji 

udziela pani Konopelska. Zapisałem sobie, ale nie wiedziałem, Ŝe trzeba mieć dyktafon. 
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Jesteśmy samorządem wybranym przez mieszkańców i nie przepychajmy się i nie pytajmy się 
kto jest kto. 

 
Dorota B ąk   - Sekretarz Miasta  
 
- No właśnie, zwłaszcza, Ŝe niema takiej potrzeby. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Powinno się napisać kto pisze w Echu, jest to udawanie, Ŝe się prawo przestrzega, a w 

rzeczywistości się nie przestrzega. Nie będę się tułał po sądach. Proszę, aby sprawa była 
otwarta, kaŜdy artykuł powinien być podpisany. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- W sprawie nazwiska nie ma pan racji. Mnie chodzi o to dlaczego w sprawie Rady pisze ktoś 

nieprawdę, a kto to pisze to mnie to jest obojętne. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Pani redaktor tak zachowuje tajemnice, Ŝe my do dzisiaj nie wiemy kto to jest Zagłębiowski, bo 

tak stanowi prawo prasowe. 
 
Bogusław Sta śko  - Radny  
 
- JeŜeli ktoś w taki sposób pisze i podpisuje się symbolem „wm” to on się ukrywa. Jeśli nie 

byłyby to artykuły ubliŜające wtedy nikt by się o to nie upominał. To proszę nie mówić, Ŝe to 
nie jest porządku. 

 
Dorota B ąk   - Sekretarz Miasta  
 
- JeŜeli jest państwa sugestia, aby nie było nagłówka Rada Miejska, to jak najbardziej nie 

będzie. Kwestia podpisywania się jest zgodne prawem. Jeśli nie podoba się artykuł to po co 
państwu autor. 

 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Kto reprezentuje Radę w kolegium redaktorskim. 
 
Dorota B ąk   - Sekretarz Miasta  
 
- Nie ma kolegium redakcyjnego. 
 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- Składam wniosek, aby zniknęły zapisy Rada Miejska i tygodnik samorządowy. 
 
Dorota B ąk   - Sekretarz Miasta  
 
- „Przejrzysta Polska” zostaliśmy zgłoszeni do programu i zostaliśmy przyjęci. Po najbliŜszym 

spotkaniu będziemy mieli więcej informacji. Do tego musi przygotować się nie tylko Urząd, ale 
takŜe Rada. NaleŜy wdroŜyć głosowanie imienne oraz regulamin etyczny radnego. 

- Pan Gawroński pytał takŜe o biuro prawne są to pani Bednarczyk i pan Brejt oraz kancelaria, 
która obsługuje Urząd. Jeśli chodzi o koszt to poprzednio jeden pracownik pan Grochalski 
kosztował gminę 54 tys. rocznie. Teraz kancelaria kosztuje nas 41 tys. i obsługuje nas bez 
urlopowo. 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
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- Pan radny Świątek pytał o to jakie zadania zostały  zrealizowane w związku z kontrolą w ZIK, 
wszystkie uchybienia zostały zlikwidowane. 

- Ambasador sprawa jest przekazana do prokuratora i na razie nie mamy nowych informacji, 
chodzi o niegospodarność. 

- Działka nr 16 ujawnienie dokumentacji, nie wiem o jakie dokumenty panu chodzi, bo najpierw 
właścicielka chciała sprzedać, a potem zrezygnowała z tego. 

- Działka CEHAMOG – Lidl juŜ jest postawiony. CEHAMOG kupił działkę, a potem ją sprzedał i 
myślę, Ŝe sprawa jest zakończona. 

- Toi Toi na Piaskach, budowa toalety jest zbyt droga, Toi Toi mógłby szpecić teren, ale chcemy 
nawiązać współpracę z dzierŜawcą Ambasadora, aby udostępnił ubikacje. 

- Słup na polu pana Liszczyka, na ta interpelację chcielibyśmy odpowiedzieć na następnej sesji, 
bo chcemy rozpoznać tą sprawę. 

 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- Czy mogę porosić o pisemna odpowiedź kiedy sprawa będzie załatwiona. Ta sprawa nie 

powinna się ciągnąć tyle lat. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Jeśli będzie to moŜliwe to tak, ale prawdopodobnie problem leŜy po stronie energetyki, a nie 

gminy. 
- Radny Swiątek pytał o kino. 
 
Krzysztof Grochalski  - Radca prawny  
 
- Zapoznałem się z tą umową. Sprawa kończy się aktem notarialnym. 
- /Cytuje umowę/ 
- Z zapisu moŜna wnioskować, Ŝe jeśli w ciągu roku nabywca nie zrealizował zapisów umowy to 

gminie przysługuje odszkodowanie z tego tytułu. Na podstawie tego roszczenia nie moŜemy 
anulować aktu. W postępowaniu sadowym naleŜałoby wykazać fakt poniesienia przez gminę 
szkody, udowodnić, Ŝe szkoda powstała na skutek działania nabywcy oraz wykazać wysokość 
odszkodowania. JeŜeli wykaŜe się, Ŝe nabywcy pomalowali jedno pomieszczenie to będzie 
spór czy zaczęto prace, bo umowa nie mówi do kiedy miały być zakończone. Sytuacja jest 
taka, Ŝe moŜna wytoczyć powództwo, tylko o co? Jaką szkodę poniosła gmina? Gdyby był 
zapis, Ŝe tam ma być kino, nie uruchomili go i gmina musiała uruchomić kino, to wtedy byłaby 
moŜliwość wykazania szkody. Nie widzę realnych moŜliwości otrzymania odszkodowania, 
natomiast aktu notarialnego nie moŜna anulować. 

- Akt notarialny ze strony gminy podpisali pan burmistrz Szaleniec i pani Barbara Stokowacka, 
natomiast dokumenty sporządzał prawdopodobnie notariusz, czy mój poprzednik opiniował tą 
umowę nie wiem, bo nie ma takiej adnotacji. 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Obiekt został sprzedany w przetargu wcześniej i my musieliśmy przenieść do umowy warunki 

przetargu. Nie mogliśmy tam wprowadzić innych zapisów. 
 
Krzysztof Grochalski  - Radca prawny  
 
- Akta zawierają dwa ogłoszenia o przetargu. Pierwszy nie został rozstrzygnięty, bo nikt się nie 

zgłosił, a w drugim był jeden kontrahent, przebił cenę minimalną i gmina była zobowiązana do 
sprzedaŜy. 4 listopada 2002r. odbyło się rozstrzygnięcie przetargu, ale sam przetarg odbył się 

 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Czyli jeszcze w poprzedniej kadencji. Pojawiały się głosy, Ŝe to ta Rada sprzedała kino. 
 
Krzysztof Grochalski  - Radca prawny  
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- Akt notarialny podpisano 14 stycznia 2003r. JeŜeli akt notarialny nie zostałby podpisany w 
określonym terminie to na gminie ciąŜyłyby roszczenia odszkodowawcze. JeŜeli państwo 
chcecie szukać winnych to naleŜałoby się cofnąć do roku 2002. 

 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Czyli poprzedni burmistrz ogłosił przetarg i w ostatnich dniach kadencji rozstrzygnięto go, a 

nowy burmistrz był zmuszony podpisać akt notarialny. Burmistrz musiał działać zgodnie z 
prawem i podpisać akt? 

 
Krzysztof Grochalski  - Radca prawny  
 
- Dokładnie tak. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Przyjmuję pańskie wyjaśnienia jako wiarygodne. Powinniśmy wszcząć negocjacje z 

kontrahentem. Kupił kino ten który wiedział, Ŝe stać go na remont inni nie wystartowali do 
przetargu. To jest ta sama sprawa co w przypadku Lidla. Strony zobowiązały się do 
wykonania określonych prac. Odpowiedzialność spoczywa na panu Burmistrzu, bo jeśli pan 
stwierdził, Ŝe rozstrzygnięcie przetargu będzie niekorzystne dla gminy mógł pan odmówić 
podpisania  aktu notarialnego. 

- Chciałem zapytać jeszcze o pismo odnośnie działki nr 16, kiedy wpłynęło pismo o rezygnacji? 
 
GraŜyna Jaro ń  - kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nie ruchomo ściami  
 
- 22 stycznia br. przez kancelarię. 
 
Krzysztof Grochalski  - Radca prawny  
 
- Pozwolę się nie zgodzie z Ŝadnym z pańskich twierdzeń. Jeśli pan uwaŜa, Ŝe naleŜało 

wszcząć proces tylko po to, aby nakłonić kontrahenta do negocjacji, to pozostaje pytanie o co 
mielibyśmy ten proces wytoczyć? O 1 mln.,o 100 tys? Kto poniesie koszty procesu? 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- W przypadku Lidla to jest sprawa. 
 
Krzysztof Grochalski  - Radca prawny  
 
- My nie rozmawiamy o przypadku Lidla, bo ja nie znam tej sprawy, mówimy o kinie. Pan 

sugeruje, aby wytoczyć powództwo, aby nabywca przystąpił do rozmów, a jeśli nie przystąpi to 
proces zostanie przegrany. Umowa została wykonana oni zapłacili, a my przenieśliśmy 
własność nieruchomości. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy panu radnemu chodzi o to, Ŝe między rozstrzygnięciem przetargu, a podpisaniem aktu 

burmistrz powinien coś zrobić? 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Nie. Mnie chodzi o to, Ŝe umowa została zapisana z określonymi warunkami. Jedni przystąpili 

do takiego przetargu, a inni nie, bo uwaŜali, Ŝe nie sprostają tym warunkom. JeŜeli dzisiaj 
minęły trzy lata i strona kupująca nie wykonała postanowień umowy. 

 
Krzysztof Grochalski  - Radca prawny  
 
- Jest moŜliwość wytoczenia powództwa, tylko ja nie znajduje jako radca prawny podstawy, bo 

ja nie wiem. 
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Danuta Walczak  - Zast ępca przewodnicz ącego RM  
 
- Myślę, Ŝe chcemy pozbierać mleko raz  rozlane, dla mnie jest karygodne, Ŝe to kino zostało 

sprzedane w ostatnich dniach starej kadencji. WłoŜono juŜ w to pewne pieniądze, bo został 
sporządzony projekt, który kosztował ponad 300 tys. i ten projekt opiewał na ponad 10 mln. 
Myślę, Ŝe naleŜało się wstrzymać i nie sprzedawać, a teraz to juŜ nie ma Ŝadnego sensu 
zgodnie z tym co pan radca prawny mówił. 

 
Krzysztof Grochalski  - Radca prawny  
 
- Chciałem powiedzieć, Ŝe przetarg jest publiczny, jeśli burmistrz by nie podpisał to nabywca, to 

drugiej  stronie przysługuje wystąpienie z powództwem o zawarcie umowy i wtedy wyrok sądu 
zastępuje akt notarialny. 

 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Nie zawsze na korzyść występującego. 
 
Krzysztof Grochalski  - Radca prawny  
 
- W takim przypadku śmiem twierdzić, Ŝe byłby korzystny dla powoda. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- To uwaŜa pan, Ŝe ja nie powinienem podpisywać. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- To pan był na tamtym miejscu. Jeden burmistrz doprowadził do rozstrzygnięcia, a drugi 

podpisał akt notarialny. Wcale pan nie musiał podpisywać. 
 
Zbigniew Szaleniec   - Zast ępca Burmistrza  
 
- PrzecieŜ mówi radca prawny, Ŝe wtedy zadecydowałby o tym sąd. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- To jest sytuacja hipotetyczna, teraz jest waŜne, aby powrócić do tych negocjacji z 

właścicielem. 
 
Krzysztof Grochalski  - Radca prawny  
 
- To moŜna zrobić zawsze. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Nie oceniam winy burmistrza Jakóbczyka. Widocznie ocenił, Ŝe nie ma środków, aby to kino 

wyremontować za 10 mln. NaleŜy prowadzić negocjację i jeśli Rada zabezpieczy odpowiednie 
kwoty to przystąpimy do działania. Na dzień dzisiejszy sięgamy po kredyty i środki unijne i nie 
wiem, czy nas na remont stać. 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Jako organ nadzorczy nad burmistrzem musimy zwracać uwagę na zaszłości, jest umowa, 

która dotyczy sprzedaŜy kina i nie jest realizowana. Była deklaracja ze strony kontrahenta, Ŝe 
wyremontuje kino. Powinniśmy jako Rada wystąpić do burmistrza, aby wystąpił z powództwem 
w sprawie kina i gruntów pod Lidlem, aby zadośćuczynili nabywcy w tych sprawach. 

 
Mirosław K ędzierski  - Radny  
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- Za nie załatwienie sprawy słupa jest odpowiedzialny burmistrz Mrozowski, bo sprawa wyszła 

w 1995, a w tych latach był wiceburmistrzem. 
 
Zbigniew Szaleniec   - Zast ępca Burmistrza  
 
- O słupie decyduje elektrownia, a nie miasto. 
 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- Jeszcze raz  zgłaszam interpelację i proszę o wyjaśnienie. 
 
 

Dot. pkt. 11 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do spraw bieŜących. 
- /Odczytuje pismo z RIO w sprawie moŜliwości finansowania deficytu budŜetowego/ 
- /Odczytuje pismo od pana Ryszarda Liszczyka w sprawie zwrotu zawiadomienia powtórnego/ 
- /Odczytuje pismo od pana Ryszarda Liszczyka w sprawie przekazywania korespondencji 

przez Urząd Miasta/ 
- /Odczytuje pismo od Burmistrza do pana Liszczyka w sprawie przekazywania korespondencji 

przez Urząd Miasta/ 
- /Odczytuje pismo od Wojewody Śląskiego w sprawie stworzenia Gminnej Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych/ 
- /Odczytuje pismo od Komendanta Powiatowego Policji w sprawie zakończenia słuŜby/ 
- /Odczytuje zawiadomienie z Wydziału Prawnego i Nadzoru o wszczęciu postępowania/ 
- /Odczytuje zawiadomienie z Wydziału Prawnego i Nadzoru  o wszczęciu postępowania/ 
 
Krzysztof Grochalski  - Radca prawny  
 
- Przygotowałem wyjaśnienia, które zostało wysłane, ale pisma musiały się minąć i następnego 

dnia przyszło uchylenie uchwały. Jednak ja się nie zgadzam z tym rozstrzygnięciem. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- /Odczytuje zawiadomienie z Wydziału Prawnego i Nadzoru o wszczęciu postępowania/ 
- /Odczytuje pismo od Naczelnika Urzędu Skarbowego z Będzina w sprawie oświadczeń 

majątkowych/ 
- /Odczytuje odpowiedź z Wydziału Prawnego i Nadzoru na pismo Przewodniczącego RM w 

sprawie zawłaszczenia kompetencji przez Burmistrza/ 
- /Odczytuje  pismo od pana Romualda Jasińskiego w sprawie chęci powrotu do swojego 

mieszkania w Czeladzi/ 
- /Odczytuje pismo wiceprzewodniczącego RM Płocka w sprawie opodatkowania się na rzecz 

ofiar tragedii w Azji Pd.-Wsch./ 
- /Odczytuje pismo w sprawie budowy pomnika im. gen. Ziętka/ 
- /Odczytuje pismo od mieszkańców bloku przy ul. 21 Listopada w sprawie braku ocieplenia/ 
- Przyszła oferta w sprawie szkolenia, przekazałem, je do Przewodniczących Komisji 

Rewizyjnej i Finansowo-BudŜetowej, aby się do tego ustosunkowali. Pan radny Świątek zgłosił 
akces. Okazało się, Ŝe szkolenie zostało wyłączone z moŜliwości korzystania przez radnych, 
gdyŜ pan Burmistrz nie wyraził zgody. Pytam zatem pod adresem pani Sekretarz. BudŜet 
Rady Miejskiej jest w rekach pani kierownik Wydziału organizacyjnego i Spraw 
Pracowniczych. Czy jest to kolejna szykana ze stront organu wykonawczego, aby radni zbyt 
wiele nie wiedzieli? Czy jest to przypadek? Pan radny Świątek zapłacił za szkolenie z własnej 
kieszeni. 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
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- Ja nie znam szczegółów, ale chciałbym prosić pana Przewodniczącego, aby w takim 
przypadku było kierowane do Burmistrza pismo. Nie jest to zła wola, ale jeśli coś się załatwia 
na słowo to potem wynikają problemy, czego przykłady mieliśmy juŜ wcześniej. 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
- Na tym piśmie pozwoliłem sobie napisać, kto pojedzie na szkolenie. My mamy swój budŜet 

dlaczego panie z pokoju 116 nie mają do niego dostępu tylko trzyma je pani kierownik. To ja 
mam się zwracać z pismem przewodnim do Burmistrza? To jest przesada, tego nigdy nie było 
i to jest chyba kolejna szykana, takŜe proszę o wyjaśnienie. 

- Jest teŜ sprawa sztandaru, był na sali sesyjnej, a potem został przeniesiony do Rady 
Miejskiej, a następnie wyniesiony przez konserwatora. Zaginęły teŜ szarfy i rękawiczki. 
Świadczy to o tym, ze rada jest lekcewaŜona. 

- /Odczytuje protokół Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa, Kultury i Sportu z kontroli w SP7/ 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Co się dzieje ze statutami zakładów budŜetowych? 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Do 28 lutego składamy kandydatury do Nagród Miasta i Honorowych Obywateli. Chciałbym, 

Ŝeby Zespół zebrał się wcześniej niŜ w poprzednim roku. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Cieszę się z tego wniosku, bo teŜ uwaŜam, Ŝe w poprzednim roku było to zapóźni. Nie 

powinno się publicznie przy kandydatach decydować, ale wcześniej na spotkaniu szefów 
klubów, aby głosowanie przeprowadzić na marcowej sesji. 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Mam prośbę do Zespołu, aby swoja pracę zakończył do 15 marca, a ja po tej dacie deklaruje 

spotkanie z szefami klubów i Burmistrzem. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Chciałem zapytać się o sztandar, czy będzie do dyspozycji Rady, czy naleŜy go zmienić? 
- Sprawę ze szkoleniem uznałem za nieporozumienie, materiałami się podzieliłem, a na liście 

obecności wpisałem swoje nazwisko i miasto, mam nadzieję, Ŝe nie naduŜyłem niczego. Na 
przyszłość proponuje, aby była przygotowana na taka okoliczność delegacja. 

 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Chciałem zapytać jak się skończyła ta sprawa pana Świątka. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Myślę, Ŝe pani Sekretarz a panem Przewodniczącym ustalą tą sprawę i uda się to rozwiązać. 
- W kwestii sztandaru jest faktem, Ŝe przyjęliśmy Statut bez herbu i sztandar nie moŜe 

reprezentować Miasta z formalnego punktu widzenia. Myślę, Ŝe Komisja Statutowa zajmie się 
tym. 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Komisja nie dostała herbu. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Herbu nie ma, więc powinno się zachować stary. 
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Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Nie otrzymaliśmy odpowiedzi odnośnie statutów. 
- Jakie kryteria naleŜy spełnić, aby załapać się na wycieczkę do śydaczowa. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Jeśli Rada zorganizuje wycieczkę to nie będzie Ŝadnych kryteriów. 
- W tym roku strona ukraińska zaŜyczyła sobie wędkarzy i straŜaków, więc moŜe pan radny 

spełnia te kryteria. JeŜeli chodzi o młodzieŜ to jadą tylko opiekunowie, ale w grudniu będzie 
kolejna wymiana z tym, Ŝe na razie nie ma jeszcze składu delegacji. 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Rozmawiałem z Burmistrzem śydaczowa i mówił, Ŝe byłoby dobrze gdyby radni przyjechali i 

wymienili poglądy. Delegacja radnych mogłaby wyjechać na własny koszt. Burmistrz mówił, Ŝe 
bardzo chętnie nas przyjmie. 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Jeśli będzie to na własny koszt, to myślę, Ŝe moŜna to zorganizować i pomoŜemy w takim 

przedsięwzięciu. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- 27 maja jest święto samorządu i 15 rocznica reaktywowania samorządu i 5 rocznica dnia 

samorządu w powiecie. Propozycja jest aby odbyło się to 24 maja w Teatrze Dzieci Zagłębia. 
- Na temat szkolenia chciałem jeszcze powiedzieć, Ŝe 16 marca odbędzie się szkolenie dla 

radnych nt. „Relacje między organem stanowiącym, a wykonawczym” 
- Kilka sesji temu złoŜono wniosek o powołanie klubu Porozumienie Obywatelski. 
 
 

Dot. pkt. 12 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Stwierdzam, Ŝe nie ma innych tematów i zamykam posiedzenie XLVII Sesji Rady Miejskiej. 
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